
 

 

NAIL NAIL 

美甲及 Clap 香薰滋潤手部護理禮遇 
條款及細則： 

1. 客戶敬請於 NAIL NAIL 分店預約，並於預約時說明享用 3SUPREME 禮遇。 

2. 優惠期由即日起至 2026 年 4 月 30 日。 

3. 此禮遇只限新客戶及使用乙次。 

4. 此禮遇只適用於指定服務及指定分店。 

5. 此禮遇適用於星期一至日。 

6. NAIL NAIL 美甲及 Clap 香薰滋潤手部護理服務須於同一次預約中進行。 

7. 必須出示換領連結及 3SUPREME App 內的 3SUPREME e-ID 方可享用此禮遇。 

8. 此禮遇不得轉讓，不可兌換現金或與其他推廣優惠同時使用。 

9. 3SUPREME 及 NAIL NAIL 保留修改此條款及細則之權利，而無須另行通知。如

有任何爭議，3SUPREME 及 NAIL NAIL 保留最終決定權。  

 

NAIL NAIL 
Soft Gel Nail Service and Clap Aromactive 

Hand Treatment Privileges 
Terms and conditions: 

1. Advance booking at NAIL NAIL is required, and please inform staff when 

making your reservation that you are booking with the 3SUPREME privilege. 

2. The offer is valid from now to 30 April 2026. 

3. The offer can only be used once by new customers. The offer is applicable to 

designated salons only.  

4. Offer is applicable to specified services in designated salons only. 

5. The privileges are applicable from Monday to Sunday. 

6. The two services must be carried out within the same session as reserved. 

7. 3SUPREME customers must present the redemption link and 3SUPREME e-

ID in their 3SUPREME App to enjoy the offer.  

8. The offer is not transferable and cannot be redeemed or exchanged for cash 

and not to be used in conjunction with other promotional offers. 



 

 

9. 3SUPREME and NAIL NAIL reserve the right to amend and supplement any 

terms & conditions of this offer without prior notice. In case of any disputes, 

the decisions of 3SUPREME and NAIL NAIL shall be final. 

 


